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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:20 Avveckling av Bromma flygplats

Nyligen meddelade flygbolaget BRA att de flyttar sin flygtrafik från Bromma 
till Arlanda, vilket innebär att Bromma flygplats förlorar 90 procent av sin 
flygtrafik. Detta besked har skapat stor osäkerhet kring flygplatsens framtid. 
Flygplatsens operatör, Swedavia, har uttryckt tvivel om flygplatsens överlevnad 
under nuvarande förutsättningar och efterlyser politisk tydlighet.

Bromma flygplats har länge diskuterats i olika sammanhang. Det finns flera 
utredningar och rapporter som har rekommenderat att flytta flygverksamheten 
från Bromma flygplats till Arlanda. 

Samtidigt finns det planer från Stockholms stad på att omvandla 
flygplatsområdet till en ny stadsdel med flera tusen bostäder och förbättrad 
kollektivtrafik. Detta skulle kunna bidra till att lösa den akuta bostadsbristen i 
Stockholm och skapa en mer hållbar stadsutveckling.

Swedavia har tidigare bedömt att det inte är affärsmässigt motiverat att driva 
Bromma flygplats vidare under nuvarande förutsättningar. Detta ställer krav på 
regeringen att ta ställning till hur den framtida flygplatsstrukturen i 
Stockholmsregionen ska se ut, särskilt i ljuset av att en koncentration av 
flygtrafiken till Arlanda skulle kunna stärka dess internationella 
konkurrenskraft.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson följande:

 

1. Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta efter beskedet 
att Bromma flygplats förlorar 90 procent av flygtrafiken?

2. Avser statsrådet att ta initiativ för att påbörja avvecklingen av Bromma 
flygplats för att stärka Arlandas internationella konkurrenskraft? 

………………………………………

Kadir Kasirga (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-09-19
Besvaras senast
2024-10-03
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


